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سوژه

خ اردوگاه سر

بنیتس پیشنهاد 8 میلیون دلاری را رد کرده بود

پرسپولیس دنبال گزینه منطقی
خبری  نشست  در  درویش  رضا  رحیم پور/  محمدرضا 
پرداخته  به مسائلی  اورونوف  اوستون  قرارداد  تمدید 
که نشان از تلاش های او برای جذب مربی ای باتجربه 
و اعتبار جهانی دارد. درویش در نشست خبری اعلام 
کرد که با دو مربی معروف، رافا بنیتس و نیکو کواچ، 
گفت و گوهایی داشته تا شرایط حضور آنها در ایران را 
بسنجند. این در حالی است که بنیتس، مربی ای که 
سابقه قهرمانی در معتبرترین رقابت های باشگاهی اروپا 
را دارد، به دلیل مسائل خانوادگی و شرایط منطقه ای، 
تمایل به پیوستن به پرسپولیس ندارد. همچنین این 
نکته قابل توجه است که او اخیراً یک پیشنهاد ۸ میلیون 
دلاری از عربستان را رد کرده که نشان می دهد انگیزه های 
مالی می تواند تأثیر زیادی بر تصمیم گیری مربیان بزرگ 
داشته باشد. با در نظر گرفتن این واقعیت ها، به نظر 
می رسد درویش باید به جای جست و جوی نام های بزرگ 
اروپایی، به دنبال گزینه هایی باشد که هم بودجه باشگاه 
را در نظر بگیرند و هم با فرهنگ و شرایط فوتبال ایران 
همخوانی داشته باشند. تجربه نشان داده مربیان اروپای 
شرقی و نیز مربیان موفق قاره آفریقا، گزینه های مناسبی 
به شمار می روند. به عنوان مثال، موسیمانه و کارترون با 
عملکرد موفق خود در باشگاه های استقلال و سپاهان به 
خوبی نشان داده اند مربیانی از این دست می توانند به 
موفقیت های قابل توجهی دست یابند. علاوه بر این، 
مربیان کروات نیز در فوتبال ایران تجربه موفقی را پشت 
سر گذاشته اند و می توانند گزینه های مناسبی برای هدایت 
پرسپولیس باشند. بعد از مطرح شدن نام هایی مثل کواچ 
و بنیتس همچنان به نظر می رسد سنگ بزرگ نشانه نزدن 
است و با توجه به محدودیت زمانی، درویش باید به جای 
دنباله روی از نام های بزرگ و غیرقابل دستیابی، به سمت 
مربیانی حرکت کند که تجربه موفق و توانایی سازگاری با 
شرایط فوتبال ایران را دارند و احتمال اینکه این رویکرد 
در نهایت موفقیت بیشتری برای باشگاه و هوادارانش 
به دنبال داشته باشد بیشتر است. قطعاً پرسپولیس با 
انتخاب منطقی و واقع گرایانه، می تواند به مسیر موفقیت 
و به دوران طلایی خود ادامه دهد اما انتخاب احساسی 
و محدود شدن به ویژگی هایی مثل اسم بزرگ و قهرمانی 

برای رسیدن به انتخاب منطقی کفایت نکرد.

مدیرعامل بانک شهر:

برای ترمیم تیم با درویش صحبت کردیم
مهدی احمدی مدیرعامل بانک شهر به عنوان سهامدار 
عمده پرسپولیس در حاشیه مراسم تمدید قرارداد 
مهاجم  جذب  به  پرسپولیس  نیاز  درباره  اورونوف 
ورود  باشگاه  جزئیات  در  الان  تا  ما  گفت:  خارجی 
نکردیم و قولی که به هواداران داده بودیم، این بود 
که در بحث درگیری هزینه و دستمزد ورود کنیم. 
ذهن کادرفنی و بازیکنان همیشه درگیر بود اما الان 
هیچ عقب ماندگی ای در پرداخت حقوق و دستمزد 
را کادرفنی باید  وجود نداشته. وی افزود: جزئیات 
تصمیم بگیرند. میلاد محمدی با حمایت بانک شهر 
به پرسپولیس اضافه شد و بعد از رفتن آقای بیرانوند، 
دروازه بانی که الان هست و دغدغه هواداران را برطرف 
کرده، به تیم اضافه شد. تمدید اورونوف موضوعی بود 
که ذهن کادرفنی را درگیر کرد و ما به خاطر هواداران 
ورود کردیم. احمدی ادامه داد: ما بیشتر از افزایش 
می داشت،  شهر  بانک  باید  که  پرداختی  و  سرمایه 
آقای  با  هم  مهاجم  ترمیم  برای  داشتیم.  پرداختی 

درویش صحبت کردیم تا این اتفاق رخ دهد.
 

تکذیب اسپانسری مالک 
پرسپولیس برای تراکتور و ملوان

مهدی احمدی مدیرعامل بانک شهر درباره کمک به 
شهرداری تبریز و کارت هواداری ملوان که به منزله 
اسپانسرینگ تراکتور و ملوان تلقی شده گفت: ما با 
تراکتور و ملوان هیچ قرارداد اسپانسری نداشتیم. ما 
یک بحث کارت هواداری داشتیم و گفتیم تمام تیم ها 
می توانند. ما اگر می خواهیم ورزش حرفه ای داشته 
هر  و  ورزشی  سبک  هر  با  هواداری  هر  باید  باشیم، 
تیمی، بتواند خدمات پایه پولی خود را به حمایت از 
تیمش تعمیم بدهد. او در مورد وضعیت اسپانسری بر 
پرسپولیس عنوان کرد: ما به عنوان یک باشگاه خاص، 
به پرسپولیس آمدیم سهامدار شدیم و هم اسپانسر مالی 

البته باشگاه پرسپولیس بحثش کاملاً متفاوت است.
 

خبر امیدوارکننده درباره قلی زاده
با  از قرارداد قلی زاده  در شرایطی که یک سال و نیم 
به  او  زمستانی  انتقال  بحث  مانده،  باقی  لخ پوزنان 
مثبت  کنش  ا و با  لا  حا که  ه  مد آ پیش  لیس  پرسپو
پرسپولیس،  عمده  سهامدار  شهر،  بانک  مدیرعامل 
مواجه شده است. مهدی احمدی در این خصوص گفت: 
ما اصلاً صحبت کرده بودیم که آقای قلی زاده اضافه 
شود و قبل از سال هم با آقای درویش صحبت کردند 
و تمایل داشتند. باشگاه رضایتنامه را نداد. به محض 
اینکه رضایتنامه او را بگیریم، به تیم ما اضافه خواهد شد.

 

درویش تا پایان فصل ابقا شد
در حالی که طی یکی دو هفته اخیر دوباره بحث برکناری 
رضا درویش از سمت مدیرعاملی پرسپولیس داغ شده بود 
اما مدیرعامل بانک شهر به عنوان مالک اصلی این باشگاه 
می گوید درویش به کارش ادامه خواهد داد. مهدی احمدی 
در خصوص اعتماد به درویش با وجود انتقادات برخی از 
هواداران پرسپولیس گفت: آقای درویش فردی است که 
دو سال پرسپولیس را قهرمان ایران کرده، در فوتبال هم 
روزهای تلخ و سخت همراه با روزهای پیروزی و شادکامی 
است و تلفیق می شود. نمی شود به خاطر احساسات و به 
خاطر چند تساوی و باخت، بخواهیم شاکله تیم را بهم بزنیم.

رضـــا درویـــش در حاشـــیه مراســـم تمدید قـــرارداد 
اســـتون اورونوف گفت: مـــا تصمیم گرفتـــه بودیم 
که قـــرارداد آقای اورونـــوف را تمدید کنیـــم و براین 
اســـاس مذاکرات خوبی با ایشان داشتیم و منتظر 
فرصتی بودیـــم که این کار را انجـــام دهیم. با توجه 
به فرا رســـیدن نیم فصل فرصت را مغتنم شمردیم 

و کار تمدید قرارداد انجام شـــد.
 وی دربـــاره مبلـــغ قـــرارداد اورونـــوف گفـــت: مبلغ 
قـــرارداد بیـــن بازیکـــن و باشـــگاه محرمانه اســـت 
امـــا ایشـــان حقـــش بیشـــتر از ایـــن بـــوده و دیدم 
درخواســـت های زیـــادی از تیم هـــای دیگر داشـــته 
و فقـــط به خاطـــر علاقه ای کـــه به هـــواداران و تیم 
داشـــت قبول کرد کـــه در این تیم بـــا مبلغ کمتر به 
کار خـــود ادامه دهد. قرارداد او بند فســـخ هم ندارد 
چرا که مغایر دســـتورالعمل ســـازمان لیگ اســـت.

 درویـــش در ادامه دربـــاره اینکه رقبای پرســـپولیس 
بـــه غیـــر از اســـتقلال، وضعیـــت بهتـــری در جدول 

دارنـــد و اینکه گاریـــدو از نظر تاکتیکی مناســـب تیم 
پرسپولیس نبود و مدیریت باشگاه باید از تصمیمات 
اشـــتباه در جـــذب بازیکنانـــی مثل نبیـــل باهویی یا 
گاریـــدو جلوگیـــری کنـــد، گفـــت: از نظر هـــواداران، 
رقیب پرســـپولیس، اســـتقلال اســـت و ایـــن دو تیم 
همیشـــه رقیـــب بوده اند. دربـــاره گاریدو هـــم بگویم 
مربیـــان دیگـــری هم کـــه آمدند فســـخ کردنـــد ولی 
هیـــچ کدام به این شـــکل نبـــود که با تفاهم باشـــد. 
ضمـــن اینکه ســـبک مربـــی چه باشـــد را گـــروه فنی 
تشـــخیص می دهد. اگر شـــما علاقه مندیـــد در حوزه 
فنی باشید می توانیم نظر شـــما را هم جویا شویم که 
به ســـبک شـــما می خورد یا نه. کادر فنـــی گزینه های 
مختلفی از نقاط مختلـــف جهان معرفی می کند و بر 
اســـاس دســـته بندی انتخاب و وارد مذاکره می شوند 
کـــه آیا می توانند به نفع پرســـپولیس باشـــند یا خیر.

مدیرعامـــل پرســـپولیس دربـــاره زمـــان معرفـــی 
ســـرمربی جدید گفـــت: همه تلاش ما این اســـت 
کـــه در هفته هـــای آینـــده ســـرمربی ای کـــه بتواند 
مشـــکل پرســـپولیس را حل کند و با پرســـپولیس 
همراه باشـــد انتخاب کنیـــم. هـــواداران حق دارند 
نگـــران باشـــند و همان طـــور کـــه روزهایـــی مـــا را 

تشـــویق و حمایت می کنند حق دارنـــد روزی هم ما 
را ســـرزنش کنند اما آنهایی که به هـــواداران خط و 

خطـــوط می دهند حسابشـــان جداســـت.
 وی ادامـــه داد: دربـــاره نبیـــل باهویی بایـــد بگویم 
که مـــن چهار بازیکـــن را انتخـــاب کـــردم اما وقت 
کافـــی نداشـــتیم بـــا ســـرمربی صحبت کنیـــم چرا 
کـــه دلال هـــا امـــان نمی دادنـــد یـــک اســـم مطرح 
شـــود چون در عرض چند ســـاعت نظرهـــا را تغییر 
می دادند. در نهایـــت من لوکادیا، باهویی، اورونوف 
و عبدالکریم حسن را خودم انتخاب کردم. جالب 
اســـت کـــه پیرامون ســـه نفـــر دیگر حرفی نیســـت 
اما دربـــاره نبیـــل باهویـــی این صحبت هـــا مطرح 
می شـــود. ما فکـــر کردیم بـــا توجه به مشـــخصاتی 
کـــه دارد به درد مـــا می خورد. همه پولـــی که به این 
چهار نفـــر دادیم با پولـــی که در قبـــال عبدالکریم 
گرفتیم برابر بـــود. ما چند بازیکـــن ایرانی آوردیم و 
امکانـــات زیادی مهیـــا کردیم اما در تیـــم انتظارات 

را بـــرآورده نکردند.
 مدیرعامـــل پرســـپولیس دربـــاره اینکـــه کارگـــروه 
بررســـی گزینه هـــای ســـرمربیگری چـــه کســـانی 
هســـتند و آیـــا بانک شـــهر حاضـــر اســـت بین یک 

و نیـــم تـــا ۲ میلیـــون دلار بـــرای ســـرمربی خارجی 
هزینه کند، گفت: بنا نیســـت اســـامی اعلام شـــود 
اما جمعـــی از پیشکســـوتان پرســـپولیس به علاوه 
کادر فنی بـــا همفکری که دارنـــد انتخاب می کنند. 
مبلغ خاصی هم برای جـــذب مربی خارجی عنوان 
نشـــده که یک میلیون دلار بدهیم یا ۴ میلیون دلار.
قبـــال  در  تیـــم  مدیریـــت  مواضـــع  دربـــاره  وی   
اعتراض هـــای هـــواداران گفـــت: اولاً مـــا نگفتیـــم 
مـــا را چـــرا مـــورد ســـؤال قـــرار می دهنـــد، گفتیـــم 

دغدغه منـــدان دغدغه شـــان واقعاً مربی نیســـت. 
آنها کـــه این قدر فحـــش دادند و این مســـائل را به 
وجـــود آوردند دغدغه شـــان این بود کـــه چرا مربی 
و چیـــزی کـــه خواســـتند انجام نشـــد. کـــی گفتیم 
اگـــر هـــواداران شـــعار بدهنـــد ناراحت می شـــویم 
یـــا اعتـــراض می کنیـــم؟ ما گفتیـــم به دیـــده منت 
می خریم و کاری می کنیم رضایتشـــان اجابت شود 
اما حســـاب هـــواداران با برخی ها کـــه دنبال منافع 

خودشـــان هســـتند جداست.

رضـــا درویـــش مدیرعامـــل باشـــگاه پرســـپولیس 
فهرســـت پیشکســـوتانی کـــه در کارگـــروه بررســـی 
پروفایـــل و رزومـــه مربیـــان خارجـــی هســـتند را لو 
نـــداد و البتـــه در پاســـخ به پرســـش های چالشـــی 
گارد مدیریتـــی گرفـــت و در عین اینکه جـــواب داد 
پاســـخ روشـــن و مرتبطی بـــا اصل ســـؤال در میان 
حرف هایش نبود. او به مســـأله تطابق سبک مربی 
انتخابی با پرســـپولیس هم بی توجهـــی کرد اما در 
حاشـــیه اینها یک کار بزرگ انجـــام داد که هواداران 

می خواســـتند.
این درســـت که در این فصـــل اورونوف ســـایه ای از 
نیم فصـــل دوم لیگ قبـــل نبوده و غیـــر از یکی دو 
بازی خوب در ســـایر مســـابقات یا مصـــدوم بوده یا 
به خاطر ترس از مصدومیت دســـت بـــه عصا بازی 
کـــرده امـــا واقعیـــت اینکه از شـــروع فصل تـــا الان 
صحبـــت تمدید قـــرارداد او مطرح بـــود و این اتفاق 

در زمـــان خود به واقعیت پیوســـت.
واقعیـــت اینکه از ابتـــدای فصل غالب هـــواداران و 
رســـانه ها هیچ امیدی بـــه تمدید قـــرارداد اورونوف 
نداشـــتند چـــرا کـــه اولاً ســـابقه پرســـپولیس و به 
صـــورت کلی باشـــگاه های ایرانی در چنیـــن مواردی 
بســـیار تاریـــک بـــود و دوم اینکه شـــایعات حکایت 
از آن داشـــت کـــه تیم هـــای عربی بـــا مبالـــغ دو تا 
ســـه برابر پرســـپولیس رأی این بازیکـــن را زده اند و 
اصلاً بـــه همین خاطر اســـت کـــه او خـــودش را به 
خطر نمی انـــدازد و بدون ریســـک مصدومیت بازی 

می کنـــد تا ســـالم بـــه تیم بعدی برســـد.
ایـــن گمانه زنی هـــا آنقـــدر قـــوت گرفت کـــه وقتی 

اخبـــار مربوط به تمدید قرارداد او شـــنیده می شـــد 
خیلـــی ســـریع از آن عبـــور می کردیم چـــرا که تصور 
می شـــد بزودی اورونـــوف را در لیگ ســـتارگان قطر 
یا لیگ روشـــن عربســـتان خواهیم دید اما پروســـه 
تمدیـــد قرارداد او بی ســـر و صـــدا پیش رفـــت و در 

آخرین روز ســـال ۲0۲۴ به حقیقت پیوســـت.
غ از افت کیفـــی اورونوف او بازیکنی اســـت که  فـــار
می تواند در مواقع بحرانی گره گشـــا باشـــد و معمولاً 
افت مقطعـــی این بازیکنـــان در تصمیمـــات بزرگی 

مثل تمدیـــد قرارداد چنـــدان تأثیر منفـــی نخواهد 
گذاشـــت. حقیقت اینکه در فوتبال ایران از جنس 
بازیکنانی مثل اورونوف که در آنی از زمان مســـابقه 
تأثیـــر مثبت شـــان را بر جریـــان مســـابقه و نتیجه 
بگذارنـــد پیدا نمی شـــود و هـــر طور شـــده باید این 

بازیکنـــان را حفظ کرد.
تمدید قـــرارداد اورونوف خواســـته مهمی از ســـوی 
هواداران پرســـپولیس بود که به واقعیت پیوســـت 
هر چنـــد درباره جزئیات و مبلغ قـــرارداد او می توان 

دقیق شـــد و ایســـتاد. مثلاً اینکه قرارداد او دوساله 
تمدید شـــده و تا ســـال ۲0۲7 اعتبـــار دارد که دقیقاً 
دو ســـال دیگـــر همیـــن روز خواهد بـــود. این یعنی 
کـــه دوبـــاره اورونـــوف در نیـــم فصـــل بازیکـــن آزاد 
خواهـــد شـــد و دســـت پرســـپولیس را در پوســـت 

گـــردو می گذارد.
در مـــورد رقـــم قـــرارداد جدیـــد ایـــن بازیکـــن هـــم 
صحبـــت زیـــاد شـــده و بـــه نظر می رســـد رقـــم 1.7 
میلیـــون دلار بـــرای هر فصـــل نزدیک بـــه واقعیت 

باشـــد. این یعنی که اورونوف برای هر سال 130-1۲0 
میلیـــارد تومان خواهد گرفت که بیشـــتر از دو برابر 
رقـــم مهم ترین ســـتاره های تیم خواهد شـــد و این 

می توانـــد رختکـــن تیم را بهـــم بریزد.
با این حال شـــاید فعلاً آنچه بـــرای هواداران جذاب 
باشـــد موفقیت درویش در پیش بردن این پرونده 
و نهایی کردن تمدید یکی از ســـتاره های جوان تیم 
اســـت که اتفاقاً خواهان هم زیاد داشـــت. در عین 
حال بـــا در نظر گرفتـــن این اتفاق مثبت و مســـأله 
حفـــظ اوســـمار و جـــذب نفراتـــی مثـــل اورونوف، 
عبدالکریم حســـن و عیســـی آل کثیر که زمســـتان 
ســـال گذشـــته اتفاق افتاد می توان خوشـــبین بود 
کـــه دوباره زمســـتان فصل موفقیت درویش باشـــد 
هـــر چند باید درباره تصمیم مهـــم و حیاتی بعدی او 
که انتخاب ســـرمربی جدید خواهـــد بود آخر فصل 

صحبت کـــرد و نتیجه گرفت.

  امروز بـــرای دومین و آخرین بـــار کریم باقری 
بـــه عنـــوان ســـرمربی تیـــم پرســـپولیس روی 
نیمکت این تیم خواهد نشســـت. او در نشست 
خبـــری پیش از بازی بـــا هوادار بـــه خبرنگاران 
توضیحاتـــی را ارائـــه کرد. او در ابتـــدا گفت: »ما 
یـــک بـــازی خیلـــی ســـختی داریـــم و مـــن این 
را در ایـــن یکـــی دو روزه بـــه بازیکنـــان گوشـــزد 
کـــردم و گفتم نبینید آنها آخر جدول هســـتند. 
اینجـــا هـــم بـــه بازیکنـــان گوشـــزد می کنم که 
فردا )امـــروز( بازی خیلی ســـختی داریـــم و اگر 
با تمرکـــز بـــالا نیاییم حتمـــاً تنبیه می شـــویم. 
امیدوارم تمرین خوبی انجام دهیم و روز بازی 

با تمرکـــز بیاییم.«

کادرفنی هوادار دچار تغییراتی شده 
و امید روانخواه هدایت این تیم بر 

عهده گرفته است.
 بـــا تغییراتی کـــه در کادر فنی تیم هـــوادار ایجاد 
شـــده، احتمالاً بازی ســـختی پیش رو داریم. تا 
جایی کـــه اطـــلاع دارم، روانخواه دوســـت دارد 
هجومـــی بـــازی کنـــد. ما هـــم تـــلاش می کنیم 
بازی خوبـــی با کمـــک هـــواداران ارائـــه کنیم و 
امتیـــازات لازم را به دســـت بیاوریـــم. مجدداً به 
بازیکنان گوشـــزد می کنم که بازی بسیار سختی 
داریـــم و اگر آنها با تمرکز به زمیـــن نیایند، قطعاً 

تنبیه می شـــویم.
باز هم همبازیان شما درخواست 

کردند در پرسپولیس سرمربی 
شوید.

را   دســـت همـــه پیشکســـوتان و طرفـــداران 
می بوســـم کـــه در ایـــن چنـــد روزه کـــه تیـــم را 
تحویـــل گرفتیم به مـــن لطف داشـــتند اما من 
باز هم تأکیـــد می کنم در موقعیـــت الان خودم 
احساس می کنم شـــرایط و جو فوتبال ما طوری 
نیســـت که مربی ایرانی راحت در پرســـپولیس 

کار کند. فکـــر می کنم بهترین گزینه ســـرمربی 
خارجـــی خیلـــی خـــوب باشـــد و امیـــدوارم این 
اتفاق بـــرای تیم بـــزرگ پرســـپولیس بیفتد و با 
آوردن یـــک ســـرمربی خیلی خوب کارمـــان را در 

نیـــم فصل پیـــش ببریم.
نظرتان در خصوص تمدید قرارداد 

اورونوف چیست؟
  او یکـــی از بازیکنـــان باکیفیتی اســـت کـــه وارد 
فوتبال ایران شـــده و امیـــدوارم اتفاقات خوبی 
برای اورونوف و پرســـپولیس بیفتـــد. می توانیم 

به خوبـــی از او اســـتفاده کنیم.
نظرتان در خصوص کیفیت چمن 

در ورزشگاه ها چیست؟
  کیفیـــت زمین هـــا نســـبت بـــه گذشـــته بـــد 
نیســـت. در کشـــور مـــا بـــا این همـــه امکانـــات 
باید ورزشـــگاه های بســـیار خوبی درست کنند. 
بخشـــی از ورزشـــگاه آزادی را افتتـــاح کردند که 
اتفاق خوبـــی بود. امیـــدوارم این اســـتادیوم را 
خیلی ســـریع تر تکمیل کنند و در اختیار فوتبال 
ما بگذارند. اســـتقلال و پرســـپولیس نیاز دارند 

کـــه در زمین خودشـــان بـــازی کنند.
 آقای درویش در مصاحبه اخیر 

خود گفتند که نقل و انتقالات نیم 
فصل پرسپولیس با نظر شما انجام 

می شود.
 مدیرعامل باشـــگاه چند روز پیـــش در هتل به 
بازیکنان ســـر زد و صحبت کوچکی مطرح شد. 
باشـــگاه در ایـــن زمینـــه باید همـــکاری خوبی با 
کادر فنـــی جدیـــد داشـــته باشـــد. تـــا جایی که 
من، سیدجلال حسینی و ســـایر مربیان کمکی 
از دســـت مان بربیاید و مشورت بخواهند، انجام 
می دهیم. امیـــدوارم پرســـپولیس در نیم فصل 
دوم، یارگیـــری خوبـــی کنـــد و بازیکنانـــی را بـــه 
خدمت بگیـــرد که بتوانند به تیـــم کمک کنند. 
تاکنـــون لیســـت خروجـــی از طـــرف مـــا اعلام 

نشـــده اســـت. فعـــلاً روی دیدار 
بـــا هـــوادار تمرکـــز کرده ایـــم و 
باشـــگاه پـــس از این مســـابقه 

می توانـــد تصمیـــم بگیرد.
نظرتان در خصوص 

انتخاب سرمربی آینده 
تیم چیست؟

بـــی  مر ب  نتخـــا ا   
مـــن  ر  ختیـــا ا ر  د
نیســـت و اگـــر از مـــا 
مشـــورت بگیرنـــد، 
نظـــرات خودمان را 
می گوییم. قبلاً هم 
گفته بودم باشگاه 
پرسپولیس  بزرگ 
بـــه دنبـــال  بایـــد 
باشـــد  گزینـــه ای 
که به فوتبـــال ما 
لیس  ســـپو پر و 
 . کنـــد کمـــک 
یحیی  معتقـــدم 

گل محمـــدی یکی 
از بهتریـــن گزینه هایی اســـت 

می توانســـت  پرســـپولیس  کـــه 
داشـــته باشـــد، امـــا او تیـــم دارد. 

گل محمـــدی بهتریـــن گزینه داخلی 
بـــه شـــمار مـــی رود امـــا شـــرایط بـــه 
گونه ای شـــد که از پرســـپولیس رفت. 

باشـــگاه در این مقطع بایـــد به دنبال 
مربـــی خوبـــی بگـــردد و ان شـــاءالله 

پرســـپولیس بـــا این مربـــی خوب، 
نتایـــج بســـیار خوبی هـــم بگیرد. 
اجـــازه بدهیـــد باشـــگاه انتخـــاب 

خـــودش را کند. اگـــر از من نظر 
بخواهند، نظـــرم را می گویم.

پرسپولیس امروز آخرین بازی 
آخرین  احتمالاً  و  فصل  نیم 
مسابقه ای که کریم باقری را در 
پست سرمربی خواهد دید مقابل 
تیم آخر جدول برگزار می کند. تیم 
تنها  قبلی  هفته  چهارده  در  هوادار 
بازی  پنج  در  و  داشته  وزی  پیر یک 
اخیرش چهار بار شکست خورده است. 
آنها به تازگی امید روانخواه را جایگزین 
اولین گام شکست  اما در  رحمتی کردند 
هوادار  تا  شد  تیم  این  نصیب  گله   5 تلخ 

از حالا کاندیدای نخست 
پایین تر  دسته  به  سقوط 
باشد. اسکواد هوادار فاقد 
ستاره و مهره تعیین کننده 
آنچنانی است ضمن اینکه 
اخیر  بازی  پنج  در  آنها 
خود مقابل پرسپولیس 
بازی  یک  احتساب  )با 
ه  ر ا همو  ) فی حذ م  جا
با   . ند ه ا خورد شکست 
این حساب پرسپولیس از 
همین حالا روی کاغذ برنده 
فصل  نیم  بقه  مسا ین  خر آ
غنیمت  با  می تواند  و  است 
سه امتیازی از این مسابقه در 
که  تیمی  و  مدعی  یک  قامت 
بحران را پشت سر گذاشته به 

تعطیلات برود اما در فوتبال ایران هیچ بازی 
آسانی وجود ندارد.

این  چشیده  گرم  و  سرد  که  باقری  کریم 
فوتبال به حساب می آید در نشست خبری 
قبل از بازی دو بار تأکید کرد که بازیکنانش 
بگیرند  کم  دست  را  حریف  این  نباید 
وگرنه تنبیه خواهند شد. دو سال قبل 
سرمربیگری  با  هوادار  تیم  همین 

گل  یحیی  پرستاره  پرسپولیس  الهامی  ساکت 
و  کرد  غافلگیر  آزادی  ورزشگاه  در  را  محمدی 
شکست داد ضمن اینکه همین یکی دو هفته اخیر 
سرخ ها مقابل دو تیم از ته جدول، نساجی و مس 
رفسنجان شوکه شده و شکست خورده بودند پس 
به هیچ وجه نمی توان این سه امتیاز را از حالا به 

حساب تیم پرمهره تر نوشت.
البته پرسپولیس برای پیروزی در این بازی کار 
راحت تری دارد. این بازی به میزبانی هوادار برگزار 
می شود اما در ورزشگاه خانگی سرخ ها، شهدای 
شهرقدس و با حضور هواداران این تیم انجام 

خواهد شد تا میزبان این مسابقه عملاً در این 
بازی ظاهراً خانگی غریبه باشد هر چند این مهم 
روانخواه نقشی  بازیکنان جوان  برای  می تواند 
انگیزشی ایفا کند. پرسپولیس که برای این بازی 
غیر از وحید امیری و لوکاس ژوائو بقیه نفراتش را 
در اختیار دارد برای تمام کردن نیم فصل در رتبه 
سومی باید از این بازی با سه امتیاز بیرون بیاید 
وگرنه ممکن است یحیی و فولاد جایش را بگیرد.

کی گفتیم اگر هواداران شعار بدهند ناراحت می شویم؟

درویش: هفته آینده سرمربی جدید معرفی می شود

مصاحبه

وینگر ازبکستانی تا دو سال دیگر در پرسپولیس ماند

زمستان، فصل موفقیت درویش
گزارش

محمد قراگزلو
خبرنگار

باقری: یحیی بهترین گزینه داخلی است 

در این فضا مربی ایرانی نمی تواند راحت کار کند

هوادار – پرسپولیس؛ قعرنشین در خانه غریبه است

حمله به آخرین غنیمت نیم فصل

برش

اورونوف: پیشنهاد زیاد داشتم
از تمدید دو ساله  اوستون اورونوف پس 
قرارداد خود با باشگاه پرسپولیس گفت: 
پیشنهادهای زیادی داشتم اما حس کردم 
پرسپولیس خانه خودم است و قراردادم را 
تمدید کردم. او در پاسخ به این سؤال که 
چه چیزی او را مجاب کرد تا با پرسپولیس 
پیشنهادهای  وجود  با  هم  آن  کند  تمدید 
بسیاری که به دستش رسیده بود، گفت: 
همانطور که قبلاً گفتم من با پرسپولیس 
احساس  چون  دادم،  ادامه  را  قراردادم 
می کنم خانه من است و من از درویش و 
باشگاه تشکر می کنم که همیشه پشتیبان 
که  لیس  سپو پر ر  همینطو  ، ند د بو من 
هواداران خیلی خوبی دارد. این مسائل 
دلایلی بود که باعث شد من قراردادم را با 

پرسپولیس تمدید کنم.


